
Sierpc 23.03.2023 

BURMISTRZ 

MIASTA  SIERPCA 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

     Mieszkańcy Sierpca poprosili mnie czyli  Barbarę Gil – radną Rady Miejskiej  Sierpca o obejrzenie 

schodów z ulicy Narutowicza na rynek. Byłam, porobiłam fotografie – jestem przerażona. Schody były 

brudne. Metalową część niszczy rdza, znikają elementy schodów. Przekazuję Panu Burmistrzowi 

Miasta Sierpca te smutne informacje.   

Mieszkańcy Sierpca chcą wiedzieć, co będzie ze schodami ? Obecny ich stan wymaga remontu.  

Mieszkańcy doskonale pamiętają: że długo trwały zabiegi o nowe schody - była to bardzo droga  

inwestycja i trzeba było długo na nią czekać. 

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

  



 


